
Informaatioverkostojen kilta Athene ry, Y-tunnus: 1971299-9

Hallituksen kokous 29/2024

Aika: 1.11.2024, klo 12.15

Paikka: A346, Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2

Paikalla:

Hallitus
Markus Laine (puheenjohtaja)

Kerttu Peura (sihteeri)

Aino Pelander

Alli Kolho

Erik Oksanen

Kalle Keinonen

Matvei Telov

Niklas Koskela

Sara Sofia Koivisto

Valentin Jutila

Vilppu Viinikainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 12.17.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Ehdotettiin pöytäkirjantarkastajiksi Erikiä ja Vilppua. Viinikainen kannatti, ja valittiin Erik

ja Vilppu pöytäkirjantarkastajiksi.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Kalle kiitti Vilppua ja Kerttua porkkanoiden kuorimisesta. Niiden lisäksi tarjolla on

satsumoita, keksejä ja limuaOlkkarin jääkaapista. Viimeisenä löytyymyös Uusi Juttu

-keskustelutilaisuudesta Kallen taskuun jääneitä karkkeja.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Valentin:Kuuluu ihan hyvää. [rouskutti porkkanaa] Vähän sekalaiset tunnelmat. Omat



kuulumiset on jees, kiltahommat vähän kuormittaa. 3,5/5.

Kalle: Ihan jees kuuluu. Kandin kanssa on ollut alkukankeutta, mutta nyt homma alkaa

pikkuhiljaa rullaamaan. Uusi 32-tuumainen näyttö kotona on auttanut hommissa. Odottaa

innolla Höpöhöpöjä ja vinkkasi että saanee siellä asustaan uuden Telegram-profiilikuvan

Erik:Odottaa Kallen ja muiden kavereiden Höpöhöpö-asuja. Viime viikonloppumeni

sitsatessa, muuten arki on ollut aika kiltahommapainotteista, kun koulua on ollut kivasti

vähemmän.

Alli:Heräsi aamulla melkein kokonaan ilman ääntä. Ei ole tulossa Höpöille. Illalla on

toivottavasti menossa keikalle, josta totesi, että ainakin siellä on jonkunmuun tehtävä

laulaa ja hänen vain kuunnella. Seuraajarekryt ovat käynnissä tehokkaalla tahdilla

vaalikokousta kohti.

Markus:Kiva olla taas kokouksessa; oli ikävä tauti, mutta vihdoin alkaa onneksi

helpottamaan. Pohtii, milloinkohan puuhailisi kouluhommia kiltahommien ohella.

Vaalisäädöt alkavat onneksi olla suorittamista vailla paketissa eli nyt on kova luotto, ja

vaalikahvilasta jäi hyvä fiilis.

Kerttu: Jätti hyvinvointivalintana Höpöhöpöille ilmoittautumatta, mikä oli tähän hetkeen

oikea päätös. Päätyi eilisestä Antti Rinteelle presaamisesta inspiroituneena tekemään

myös lukiokavereidensa kuulumiskierrokseen diansa Athenen abikalvopohjille.

Vilppu:Kouluhommia on kasaantunut aika reilusti, mikä stressaa. Ylpeä, että uskalsi

myydä Höpöhöpöjen lippunsa ja todeta, että kaikkeen ei tarvitse sanoa joo. Seuraavat

kaksi viikkoa aika vujuhulinoita TPJ:n ja Infoähkyn takia. Tiistaina oli hauska nähdä Unski

ensimmäistä kertaa vihdoin kokonaan!

Käytiin läpi poissaolevien kuulumiset:

Aino: Ravintola-arvio: kävin keskiviikkona BasBasissa ja oli kyllä pettymys :’( Pasta-annos oli
erittäin keskiverto, jopa vähän alle sen ja kampasimpukoissa oli hiekkaa. Alkupalat oli kyllä
hyviä!
Matvei:Höpöhöpöilen.
Niklas: Maltalla mukavasti yli 20 astetta, ei kuitenkaan lomaa ole ennen sitten sunnuntaita.
A25mökkireissu meni tosi hyvin oli mukavaa viettää vaan aikaa (holittomasti) mökillä.
Seuraavan kerran nähään varmaan vaaleissa, kun palaan vasta tiistaiyönä :D
Sara Sofia: Juu meikäläinen on nyt hengaamassa äidin ja siskon kanssa, ku sovittiin tämäki joku
pari kk sitte :D Ihan ok menee, ainaki Unski on ohi, niin nyt rauhottuu meno aika paljon. Tänään
höpöillään sitte kai huolella ja huomenna vastapainoksi kulttuuria Elonkorjuussa

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Teemu Teekkari

The number 9, a fascinating digit, holds a
special place in mathematics and various
cultures. Its unique property of always
yielding a multiple of 9 when multiplied by
another number is a testament to its
mathematical magic. Culturally, it
symbolizes completion and divinity in 9,00 €

Hylätty*



Hinduism, and spiritual enlightenment in
numerology. From the nine lives of cats to
the former nine planets of our solar system,
the number 9 continues to intrigue and
fascinate, even appearing in the enigmatic
British anthology series "Inside No. 9."

Salla Nicholls Tepsy-illan tila sekä tarjoilut 22.10.2024. 140,19 € Hyväksytty

Erik Oksanen Hallituksen kokouksen tarjoilut 25.10. 10,06 € Hyväksytty

Erik Oksanen Edustus Diskonttauksessa 11.10.2024 75,00 € Hyväksytty

Lotta Jansson Sikajuhlat 2024 Athenen lippukiintiö: 20x19€ 380,00 € Hyväksytty

Inka Viita Unisport-sarjojen maksut, lentis + futsal 418,00 € Hyväksytty

Bastien Jeannelle International MasterChef 27.10.2024 29,13 € Hyväksytty

Olli Ullgren Lukkareiden virkistys 1.10.2024 68,40 € Hyväksytty

Juuso Seuri Unskin pitkän Kukan kulut 15,40 € Hyväksytty

Juuso Seuri Kukkamökin kulut 404,04 € Hyväksytty

*Todettiin kulukorvauksen lienevän osa Prodekon hallituksen 25 päivää ennen Infoähkyä

aloittamaa vuosijuhlalaskuria, joka on tähänmennessä sisältänyt mm. erinäisiä Olkkarille

tuotuja numeroteemaisia yllätyksiä. Vaikka kululaskun pyyntö killan omalle tilille 9 euron

summanmaksamisesta olisikin hauska kokeilla toteuttaa, päätettiin jättää lasku hyväksymättä.

Erik ihmetteli lisäksi ostolaskujen puuttumista ehkä ensimmäistä kertaa koko vuoteen.

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin killan viralliseksi jäseneksi Victor Barannik.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Luettiin sunnuntaina 27.10. saatu palaute:

“Hei AH24,
Onnea 25-vuotiaalle Athenelle! 💙🎉 Kilta on ehtinyt neljännesvuosisadan ikään, ja
teette päivittäin arvokasta työtä pitääksenne yhteisön elinvoimaisena ja aktiivisena.
Kiitos jokaiselle hallituksen jäsenelle – energianne ja omistautumisenne näkyy
selvästi kaikessa, mitä Athene tekee.

On ollut upeaa nähdä, miten paljon kilta on kasvanut ja kehittynyt näiden vuosien



aikana. Yhteisössänne on erityistä voimaa, josta saamme kaikki ammentaa: lämmin
ilmapiiri, aktiiviset projektit ja unohtumattomat tapahtumat ovat todisteita siitä, että
Athenella on todella ainutlaatuinen paikka opiskelijoiden sydämissä.

Tänä vuonna on erityisen hienoa palata ajassa taaksepäin tasan 20 vuotta ja
muistella sitä merkittävää hetkeä, kun Athene juhlisti ensimmäistä vuottaan
itsenäisenä kiltana vuonna 2004. Kun kilta irtautui Tietokillasta ja alkoi kulkea omaa
tietään, oli aika ikimuistoinen.

On huikeaa ajatella, että pian pääsemme kaikki yhdessä juhlimaan näitä 25 vuoden
saavutuksia. Kiitos, että pidätte tätä yhteisöä kasassa ja huolehditte siitä, että
Athenen henki säilyy kirkkaana. Athene 25 vuotta – tästä tulee ikimuistoinen juhla,
jota odotamme innolla!

Lämmöllä,
Anonyymi Athene-fani”

Todettiin tämänkin lienevän osa Prodekon laskuria, sillä se on saatu 20 päivää

ennen vuosijuhlia. #publicpraising Prodekon hallitukselle panostuksesta.

8.3. Touhutonnihakemukset
Ei uusia hakemuksia.

8.4. Vaalikokous ja ponnet
Keskusteltiin vaalikokouksen kulusta. Hallituksen on oltava paikalla klo 15.30

valmistelemassa järjestelyitä. Jaettiin vastuualueet seuraavasti:

Eväät: Niklas & Aino

Kulunvalvonta: Erik, Kalle & Valentin

Pöytäkirjantarkastajat: Kerttu & Vilppu

Ääntenlaskijat: Alli &Matvei

Ponsi 1: Sara Sofia &Kalle

Ponsi 2: Valentin & Alli

Ponsi 3: Vilppu & Erik

Ponnet löytyvät hallituksen Slackista.

8.5. Muut esille tulevat asiat
Markusmuistutti, että vuosijuhlien palkitsemistekstit on jaettu kirjoitettavaksi

ja niiden deadline on viikon päästä perjantaina.

9. Viestintä
9.1. Ajankohtaiset asiat

Merkittiin tiedoksi Niklaksen terveiset:

Jees jees viestintä rullaa ja saatiin pari viestintäpäällikköhakijaa, jännää!



10. Opintoasiat
10.1. Ajankohtaiset asiat

Alli kertoi, että SCI-opintokysely lähtenee julkistukseen ensi viikolla. Myös

maisteri-info tapahtuu ensi viikolla.

11. Yrityssuhteet
11.1. Ajankohtaiset asiat

Kalle kertoi, että syksyn lopun läheneminen sai sopivasti muistamaan keväällä

aloitetun Athene Jobs:nmuutosprojektin. Sen loppuun toteuttaminen on siis

Kallen pöydällä lähiaikoina.

12. Yhteisö
12.1. Ajankohtaiset asiat

Ei ihmeempiä. Sikajuhlaliput ovat hoidossa, joten seuraava sektorin vastuualue

taitaa olla joulukorttien teko.

Kerttu huomioi lisäksi, että hänen ja Vilpun eilinen Political Organizations and
DecisionMaking -kurssin oheen pyydetty killan esittelysetti meni hyvin. Antti

Rinne oli tyytyväinen saamiinsa Athene-sukkiin.

13. Tapahtumat
13.1. Ajankohtaiset asiat

Vilppumainosti lauantaina tapahtuvaa Elonkorjuuta. Tepsy-neuvosto onmyös

järkännyt lautapeli-illan Kompleksin kanssa ensi tiistaille.

14. Phuksi- ja ISOasiat
14.1. Päivitys Unskin pitkästä

Keskusteltiin Unskin pitkän kulusta.

14.2. Fuksien juhlasitsit
Merkittiin tiedoksi Sara Sofian kuulumiset:

Sitsit tulossa maanantaina ja siellä sitte meikäläinen töissä. Joku 13 Athenephuksia
tulossa sinne, eli jee!

14.3. Muut esille tulevat asiat
-

15. MKV-asiat
15.1. International Grand Sitsit

Valentin ilmoitti, että onmenossa sunnuntaina Smökkiin töihin sitseille -

virkistäväksi vaihteluksi näin kolmen viikon sitsijärkkätauon jälkeen.

Sitsit ovat onneksi syksyn viimeiset. Lisäksi Valentin totesi, että sitsejä on

kv-sektorilla sen verran paljon, että Athene jättää tammikuun Practise Sitseille



osallistumisen välistä.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin Johanna Ylipullin japanilaisesta tutkimusassistentista, joka on

Riston vinkin kautta otettumukaanmyös killan toimintaan. Valentin lupasi

palata hänelle sähköpostin lisäksi vielä myös Telegramin kautta.

16. Muu toiminta

16.1. Sakkojen päivitys
Keskusteltiin siitä, saakoMarkus sakkoa kokouksestamyöhästymisestä, jos

kokous ei voi alkaa ennen hänen saapumistaan. Annettiin hänelle tästä yksi (1)

sakko.

Annettiin Sara Sofialle ja Valentinille yhdet (1) performanssisakot

täyttämättömästä kokousdoodlesta.

16.2. Pöytäkirjojen tarkastukset
Viime viikko on vielä puhtaaksikirjoittamatta, muuten hommat rullaavat.

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin marraskuun hengailusta. Alustavaksi suunnitelmaksi sovittiin perjantai

22.11.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 8.11. kello 12.15. Eväsvuorossa Kerttu, joka pohti voiko

lähettää itse itselleen aiheestamuistutusviestin Telegramissa.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 13.24.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Erik Oksanen Vilppu Viinikainen

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Markus Laine Kerttu Peura


